
Referat af skolebestyrelsesmøde 18/8 2022 

 

1) Fraværende: Florence 

 

2) Kian byder velkommen til den nye bestyrelse og ”den gamle” samt præsenterer 

skolebestyrelsens arbejde. Lone tilføjer, at det er så godt, når bestyrelsen hjælper til de 

sociale arrangementer. Skole og forældres hjemmeside er god at besøge. Betina og Brian 

har fået en bestyrelsesbog, der skal gå videre. Joan går videre med det til Betina, og Kian 

spørger Brian. 

 

 

3) Høringen til budgettet sendes ud til bestyrelsen. Kian skriver til Signe, hvis der er 

kommentarer. 

 

4) Ordensregler og principper: Joan kigger efter ordensreglerne. De revideres på næste møde. 

Grupperne er vores elevråd. 

 

5) Vi har 5 nye børn på matriklen. 1 i børnehaven og 4 i skolen. Skolen har fået en 

medarbejder Anne-Bodil på fuld tid til at hjælpe med integrationen og basis to-

sprogsundervisningen. De ukrainske børn er meget glade for det; det er også en aflastning 

for de andre børn og lærere. De er glade for at komme i skole. Vores ”gamle” børn er jo få, 

men vi hjælper til med relationerne. De ukrainske børn leger også sammen alene i 

frikvartererne. De er alle med i SFO nu. Mor hjælper barnet i børnehaven, da han godt kan 

være lidt utryg, selv om han også er glad. Vi kommunikerer via app; møder via telefontolk. 

 

 

6) Der har været en lang proces med legepladsen. Vi venter stadig på det endelige tilbud; også 

sætter vi i gang. Indtil videre er der bygget hestestalde, og vi sætter tipien op. 

 

7) Vikarer og personale: I skolen får vi hverdagen til hænge sammen; og ligeså i børnehuset. 

Det vil være ønskeligt med 1-2 stabile tilkaldevikarer.  

 

 

8) Evt: 

- Førstehjælpskursus; Torsdag d. 29/9 kl. 8.00-13.00 – forældrebestyrelsen overtager 

undervisningen. Tilmelding af eleverne. 

- Joan overfører pengene fra loppemarkederne til Kian. Kian har oprettet en 

klassekassekonto. 

- Grethe donerer også penge til skolen og børnehuset. 

- Punkt til næste møde: Hjemmesiden 

- Jscott08686@gmail.com 


